

Company Key Information

Name:	1*****25 CANADA INC.
Ontario Corporation Number/Business Identification Number (OCN/BIN):	1*****807
Your Company Key:	5*****388

Company Key

Your company key is a sequence of numbers or characters that works like a bank personal identification number (PIN). Your key is used when you log into the business registration system to give you the authority to make changes to the information on record with the Ministry.

The key is confidential: the key-holder is responsible for its use. It should only be shared with trusted people like a service provider, lawyer or accountant to make filings on behalf of the corporation or other entity.

If the key is lost, stolen or misused, the key-holder must notify the Ministry as soon as they become aware. The corporation or other entity is responsible and liable for all filings authorized using the key. Unauthorized use of the key or delegated authority may result in access to the electronic system being suspended. Further information about the [company key](#) can be found on [Ontario.ca](#).

Renseignements importants de l'entreprise

Nom : 1*****25 CANADA INC.
Numéro de société de l'Ontario (NSO) / Numéro
d'identification d'entreprise (NIE) : 1*****0807
Votre clé d'entreprise : 5*****388

Clé d'entreprise

Votre clé d'entreprise est une série de chiffres ou de caractères qui fonctionne comme un numéro d'identification personnel (NIP) bancaire. Dans le système d'enregistrement des entreprises, elle vous permet de modifier les renseignements figurant aux dossiers du ministère.

Cette clé est confidentielle: son détenteur est responsable de son utilisation. Elle ne doit être donnée qu'à une personne de confiance, comme un fournisseur de service, un avocat ou un comptable, qui doit faire des dépôts au nom de la société ou d'une autre entité.

Si la clé est perdue, volée ou utilisée de façon abusive, son détenteur doit en informer le ministère dès qu'il le sait. La société ou l'autre entité est responsable de tous les dépôts autorisés faits à l'aide de la clé. Tout usage non autorisé de la clé ou d'un pouvoir délégué peut entraîner la suspension de l'accès au système électronique. Pour en savoir plus sur [clés d'entreprise](#), consultez le site ontario.ca.